

Sunshine Childcare Center
阳光幼儿园
Preschool Class Learning Program for March Newsletter 2021
学前班 三月份学习纲要

Dear Parents,

The themes for the month of March were “Dental Health” and “Parts of the Body and Names of the Five Senses” respectively.

The theme “Dental Health” was introduced in the first two weeks, children are very aware of their teeth. They spent time learning about the importance and techniques of proper dental care, such as the functions of teeth, the reason why we go to the dentist, proper tooth brushing and flossing, and what foods are good or bad for your teeth, etc. In addition, teachers used an experiment to show how soda stained objects and vinegar dissolved the eggshells overnight. Children took turns to observe and feel the eggshell. Children are aware that proper tooth brushing is essential to protecting their teeth, eating healthy food, drinking milk fortified with calcium and going to the dentist regularly for preventive care and routine cleaning. Children sang songs to help them remember the proper way to brush their teeth. Children learned how and the importance of keeping healthy teeth.

For the next two weeks, we introduced the theme of “Parts of the Body and the Five Senses”. We read some books regarding parts of the body and the five senses. The teacher led the children to do some perceptive activities, such as touch, listen. In science, the teacher organized the children to play “Fun Paper”, play in different ways, and hear different sounds. The children learned to play their imagination in the process of activities. We learned about face, eyes, ears, mouth, tongue and nose. In the “Parts of the Body” theme, we learned about the head, arms, hands, shoulders, legs, chest and feet. We let the children play with dolls so they can relate the names of five senses with parts of the body in the classroom. Children also did some art activities about the theme.

We created the posters in our classroom that show the names of the five senses and parts of the body. Visual materials as well as song and dance can help encourage and increase children’s learning of new materials.

亲爱的家长们：

我们三月份学习的主题是“牙齿健康”和“五官和身体”。

在第一和第二个星期的主题“牙齿健康”中，孩子们注意到自己的牙齿。他们利用了一些时间了解适当牙齿护理的重要性和技巧，例如牙齿的用途，为什么要去看牙医，如何刷牙，什么食物对牙齿有益或有害等等。另外，老师用实验显示碳酸饮料染色和醋溶解蛋壳，孩子们轮流观察和感觉蛋壳。孩子们学会要通过刷牙、吃健康的食物、喝牛奶和去看牙医来保护他们的牙齿。孩子们还通过唱歌来学习刷牙的方式，孩子们学会了如何保持牙齿健康。

我们在接下来的两周的学习主题是：五官和身体。在学习“五官和身体的名称”这个主题里，我们展示一些关于五官的图片给孩子们。在课堂玩有关五官学习部分身体的名称的玩具让孩子深恰地知道五官的名称和作用。教师带领孩子做了一些感知活动，例如：摸一摸，听一听等等，在科学方面老师组织孩子玩《好玩的纸》，用不同方式玩纸，听出不一样的声音，孩子在活动过程中发挥自己想象力。为加强对五官的认识，让孩子们认识了脸，眼，耳，口，鼻，舌头，头，手，肩，手臂，胸和脚。

我们创建了一些关于这主题海报，视觉材料和歌舞，鼓励和激发孩子的学习兴趣。

Words (词汇): Dental Health 牙齿健康

yá chǐ	shuā yá	yá shuā	yá gāo	yá xiàn	yá kē yī shēng	jiàn kāng
牙齿	刷牙	牙刷	牙膏	牙线	牙科医生	健康
Tooth	Brush	Toothbrush	Toothpaste	Floss	Dentist	Health

Words (词汇): Five Senses and Body 五官和身体

Liǎn	ěr duǒ	zuǐ bā	yǎn jīng	bí zǐ	tóu	shǒu	jiǎo	shé tóu	shǒu bì
脸	耳朵	嘴巴	眼睛	鼻子	头	手	脚	舌头	手臂
Face	Ear	Mouth	Eye	Nose	Head	Hand	Foot	Tongue	Arm